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БТПП
БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ
РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО СЪТРУДНИЧЕСТВО
ТЕМИ В РАЗВИТИЕ

БТПП - (БРОЙ НОВИНИ: 9)

Българска търговско - промишлена палата и Арбитражен съд при БТПП организират съвместно международна
конференция на тема: "Юридически аспекти на дигитализацията на дейността на институционните арбитражи и на
арбитражното производство", която ще се проведе на 15.11.2024 г. в Зала А, ет. 1 на Българска търговско
промишлена палата, ул. Искър №9, гр. София. Конференция е ориентирана към адвокати, юри... 

На 14.10.2024 г. се проведе работна среща между Българска търговско-промишлена палата и Коалиция "Синя
България", с участието на Васил Тодоров, зам. председател на БТПП, Боряна Абаджиева главен експерт
"Икономически анализи" и Виктория Славчева, главен експерт юрист в Юридическа дирекция в БТПП, както и от
страна на Коалиция "Синя България" – на Петър Москов, председател, и Никола Янков, ръководит... 

На 14.10.2024 г. се проведе работна среща между Българска търговско-промишлена палата и Коалиция "Синя
България", с участието на Васил Тодоров, зам. председател на БТПП, Боряна Абаджиева главен експерт
"Икономически анализи" и Виктория Славчева, главен експерт юрист в Юридическа дирекция в БТПП, както и от
страна на Коалиция "Синя България" – на Петър Москов, председател, и Никола Янков, ръководит... 

Обсъждане на теми от взаимен интерес, свързани с икономическото развитие, бизнес средата и актуалния
икономически дневен ред на страната БТПП прие на 14 октомври по тяхна покана представители на Коалиция
"Синя България". От страна на Палатата в срещата участваха Васил Тодоров, зам.-председател, Боряна
Абаджиева главен експерт "Икономически анализи", и Виктория Славчева, главен експерт юрист в Юри... 

Заглавие: Международна арбитражна конференция ще разгледа аспектите на дигитализацията на дейността на
институционните арбитражи и на арбитражното производство
Дата: 17.10.2024 10:01
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Синя България представи пред БТПП програма и приоритети
Дата: 17.10.2024 09:33
Медия: Фактор

Заглавие: Среща на Синя България и БТПП
Дата: 17.10.2024 09:18
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: Среща с Коалиция "Синя България"
Дата: 16.10.2024 14:01
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Коалиция "Синя България" обсъди идеи с представители на Българска търговско-промишлена
палата

https://www.bcci.bg/news/20544
https://faktor.bg/bg/articles/izbori-2024-sinya-balgariya-predstavi-pred-btpp-programa-i-prioriteti
https://www.bta.bg/bg/vote-oct-2024/763021-sreshta-na-sinya-balgariya-i-btpp
https://www.bcci.bg/news/20542
https://www.plovdiv-press.bg/2024/10/17/%D0%BA%D0%BE%D0%B0%D0%BB%D0%B8%D1%86%D0%B8%D1%8F-%D1%81%D0%B8%D0%BD%D1%8F-%D0%B1%D1%8A%D0%BB%D0%B3%D0%B0%D1%80%D0%B8%D1%8F-%D0%BE%D0%B1%D1%81%D1%8A%D0%B4%D0%B8-%D0%B8%D0%B4%D0%B5/434095/


На 14.10.2024 г. се проведе работна среща между Българска търговско-промишлена палата и Коалиция "Синя
България", с участието на Васил Тодоров, зам. председател на БТПП, Боряна Абаджиева главен експерт
"Икономически анализи" и Виктория Славчева, главен експерт юрист в Юридическа дирекция в БТПП, както и от
страна на Коалиция "Синя България" – на Петър Москов, председател, и Никола Янков, ръководит... 

На 14.10.2024 г. се проведе работна среща между Българска търговско-промишлена палата и Коалиция "Синя
България", с участието на Васил Тодоров, зам. председател на БТПП, Боряна Абаджиева главен експерт
"Икономически анализи" и Виктория Славчева, главен експерт юрист в Юридическа дирекция в БТПП, както и от
страна на Коалиция "Синя България" – на Петър Москов, председател, и Никола Янков, ръководит... 

Зелената сделка и енергийната политика също бяха във фокуса на дискусиятаНа 14.10.2024 г. се проведе работна
среща между Българска търговско-промишлена палата и Коалиция "Синя България", с участието на Васил
Тодоров, зам. председател на БТПП, Боряна Абаджиева главен експерт "Икономически анализи" и Виктория
Славчева, главен експерт юрист в Юридическа дирекция в БТПП, както и от страна на Коалиция ... 

Борбата с корупцията изглежда сложна задача и дори невъзможна за постигане на целта. Това което казваме ние
от "Синя България" е просто – когато искаш да се пребориш с отровно растение, каквото е голямата политическа
корупция, не брулиш плодовете, а атакуваш корените. Това каза в интервю за TheSite24 д-р Петър Москов,
съпредседател на "Синя България" и водач на листата във Варна. Той отбеляза, че ... 

Българската търговско-промишлена палата и Викорс АД имат удоволствието да Ви поканят на бизнес дискусия на
тема Биодизайн и Биоикономика - иновации в биоиндустрията при получаване на продукти от отработени
растителни суровини от етеричномаслени и медицински растения. Бизнес дискусията, която организираме
съвместно с Пловдивския университет "Паисий Хилендарски", ще се проведе на 29 октомври 2024 (... 

БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ - (БРОЙ НОВИНИ:
20)

[email protected] То напряга и хората, и бизнеса, защото няма предвидимост. Социалните плащания обаче трябва
да се извадят от нея, казва председателят на Икономическия и социален съвет Важно е да не се хвърлят разчети
на парче, а реформата да се гледа в пълнота, след анализ и в диалог 12 хил. деца в страната не ходят на градина,
отделно е проблемът с местата в София - Г-жо Русинова, най-важната ... 

Дата: 17.10.2024 11:07
Медия: Пловдив Прес

Заглавие: Среща на Синя България и БТПП
Дата: 17.10.2024 11:03
Медия: Елхово.news

Заглавие: Среща на Синя България и БТПП
Дата: 17.10.2024 10:47
Медия: Факти

Заглавие: Петър Москов, "Синя България": Когато искаш да се пребориш с отровно растение, каквото е
голямата политическа корупция, не брулиш плодовете, а атакуваш корените (ВИДЕО)
Дата: 17.10.2024 11:37
Медия: СайтЪТ

Заглавие: Покана за бизнес дискусия на тема: Биодизайн и Биоикономика
Дата: 16.10.2024 16:01
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Зорница Русинова: При друга демография и икономика е правена пенсионната ни система, само
вдигане на вноската не е решение
Дата: 17.10.2024 09:13
Медия: 24 Часа

https://elhovo.news/?p=436390
https://fakti.bg/bulgaria/920481-sreshta-na-sina-balgaria-i-btpp
https://thesite24.net/petar-moskov-sinya-balgariya-kogato-iskash-da-se-preborish-s-otrovno-rastenie-kakvoto-e-golyamata-politicheska-korupcziya-ne-brulish-plodovete-a-atakuvash-korenite-video/
https://www.bcci.bg/news/20543
https://www.24chasa.bg/mneniya/article/19133377


Състоянието на ритейл сектора у нас и в Европа, съществуващите предизвикателства и възможните решения за
тях с фокус върху ролята на модерната търговия като инвеститор, работодател и двигател на устойчиво развитие
ще бъдат обсъдени на второто издание на форума за модерна търговия More than Trade. Събитието ще се състои в
"Гранд Хотел Милениум" в София от 10:30 часа. Това съобщават организаторите о... 

От Института за пазарна икономика публикуваха част от предстоящата им Бяла книга*, озаглавена "Отключване на
растежа: пътят напред след изборите". В нея те предупреждават, че цената на дефицита започва да става твърде
висока и че фискалната устойчивост е поставена под риск с рамката на бюджета за 2025 година. Във връзка с това
те предлагат отмяна и преразглеждане на няколко законодателни промени, ... 

Страната трябва да използва миналото и културата си като средства на меката сила, казва Даниел КиряковБизнес
сътрудничество между България и съседните ѝ страни е ключово за привличането на инвестиции и конкретно на
представители на американския бизнес в региона. Това каза Даниел Киряков, мениджър "Комуникации и връзки с
институциите" към Американска търговска камара в България, в предаването "В ра... 

Даниел Киряков, мениджър "Комуникации и връзки с институциите" към Американска търговска камара в
България, във "В развитие", 16.10.2024Изключително важна е икономическата дипломация. Образът на България
в Брюксел, във Вашингтон или в Силициевата се изгражда както от местната диаспора българи, така и от
негативните новини за седми подред предсрочни парламентарни избори или липсата на върховенство ... 

"Желанието ми е да обединя българските компании, създавайки възможности за сътрудничество и взаимно
подпомагане.", казва Весела Бързева, президент на новата камара.Представители на българския бизнес в Чикаго
и консултантски компании учредиха в събота първата по рода си българска търговска камара в Средния Запад.
Bulgarian Midwest Chamber of Commerce има за цел да обедини родните бизнеси в Илинойс ... 

До 2035 г. федералният дълг се очаква да скочи със 7.5 трлн. долара, ако бившият президент спечели Белия дом и
изпълни обещанията сиТемата накратко Анализът на CRFB подчертава степента, до която Тръмп е изоставил
фискалната предпазливост. В миналото републиканците са призовавали за дълбоки съкращения на разходите,
включително за държавните здравни и пенсионни програми. Най-скъпите части от прог... 

Заглавие: Състоянието и предизвикателствата пред ритейл сектора ще бъдат обсъдени на форум в София
Дата: 17.10.2024 06:00
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: ИПИ с предупреждение: Цената на дефицита започва да става твърде висока
Дата: 16.10.2024 08:45
Медия: Банкеръ

Заглавие: Как България ще стане привлекателна за американски инвеститори
Дата: 16.10.2024 18:57
Медия: Инвестор.БГ

Заглавие: Без мека сила България трудно ще привлича чужди инвестиции
Дата: 16.10.2024 17:30
Медия: Телевизия Блумбърг

Заглавие: В Чикаго откриха първата по рода си българска търговска камара в Средния Запад
Дата: 16.10.2024 14:30
Медия: BG voice

Заглавие: Анализ: Тръмп ще увеличи дълга на САЩ два пъти повече от Харис
Дата: 17.10.2024 09:37
Медия: Капитал

Заглавие: МИР предлага Национална програма за индустриализация с бюджет 100 млн. лв.
Дата: 17.10.2024 09:34

https://www.bta.bg/bg/news/economy/762624-sastoyanieto-i-predizvikatelstvata-pred-riteyl-sektora-shte-badat-obsadeni-na-fo
https://banker.bg/2024/10/16/ipi-s-preduprezhdenie-czenata-na-deficzita-zapochva-da-stava-tvarde-visoka/
https://www.investor.bg/a/516-politika/402608-kak-balgariya-shte-stane-privlekatelna-za-amerikanski-investitori
https://www.bloombergtv.bg/a/17-v-razvitie/136222-bez-meka-sila-balgariya-trudno-shte-privlicha-chuzhdi-investitsii
https://bgvoice.com/v-chikago-otkriha-purvata-po-roda-si-bulgarska-turgovska-kamara-v-sredniia-zapad
https://www.capital.bg/politika_i_ikonomika/sviat/2024/10/17/4689667_analiz_trump_shte_uvelichi_dulga_na_sasht_dva_puti/
https://www.economy.bg/bulgaria/view/59855/MIR-predlaga-Nacionalna-programa-za-industrializaciya-s-bjudzhet-100-mln-lv


Подкрепата за индустриалните зони и паркове трябва да продължи, заяви министърът на иновациите и
растежаПроцедурата за изграждане и развитие на индустриалните паркове и зони на Министерството на
иновациите и растежа по Плана за възстановяване е изключително успешна. По нея се финансират 11 парка в 10
града. В тази връзка предлагаме в Бюджет 2025 да бъдат отделени 100 млн. лв. за Национална програм... 

Главният икономист на Института за пазарна икономика, Лъчезар Богданов пише в свой материал, публикуван на
сайта на Института, че увеличение на заплатите от 4-5% до 7% трябва да се разглежда като добър ръст, тъй като
инфлацията е спаднала до 2-2.5%. В контекста на бюджета за 2025 г. и предложенията на Асоциацията на
индустриалния капитал в България за замразяване на заплатите и пенсиите, Богданов ... 

Росен Карадимов Снимка: БТВ Breaking.bg Инвестицията ще е за милиарди, твърди министърът Технологичен
гигант от Тайван влиза в индустриалната зона на Пловдив. Това съобщи служебният министър на иновациите и
растежа Росен Карадимов. По думите му чуждестранната инвестиция ще е за милиарди. Скоро ще бъде
сформирана междуведомствена група, която да подпомага инвеститора в Пловдив, добави министърът. "... 

В момента, в който България изпълни и последния критерий - за ценова стабилност, ще бъдат поискани
извънредни Конвергентни доклади от Европейската комисия и Европейската централна банка. Това заяви пред
медии в Брюксел министър-председателят Димитър Главчев по повод членството на България в еврозоната.
Съгласно тазгодишните Конвергентни доклади страната ни изпълнява три от четирите критерия за чл... 

Все по-бързо, без забавяне над няколко милисекунди, за да се върши работата максимално надеждно,
ефективно, комплексно и с максимални ползи. Това са изискванията на днешните компании, които
телекомуникационните оператори се стараят да удовлетворят и за целта се развиват и надграждат. И докато
разгръщат все по-пълноценно способностите на най-новото поколение мрежа – 5G, вече гледат към
внедряването... 

Светът навлиза в "ера на електричеството", се казва в годишния си доклад на агенцията Светът е на прага на нова
ера - на електричеството, която ще настъпи, след като търсенето на изкопаеми горива достигне своя пик до края
на десетилетието и впоследствие започне да спада, предаде Ройтерс, позовавайки се на публикувания вчера
годишен доклад на Международната агенция за енергията (МАЕ). Това означава... 

Медия: Economy

Заглавие: Населението на България намалява, а администрацията не
Дата: 17.10.2024 09:33
Медия: Е Вести Лондон

Заглавие: Карадимов: Технологичен гигант от Тайван влиза в индустриалната зона на Пловдив
Дата: 17.10.2024 09:00
Медия: Буднаера

Заглавие: Премиерът Главчев: България ще поиска извънредни Конвергентни доклади веднага щом бъде
изпълнен инфлационният критерий
Дата: 17.10.2024 08:46
Медия: Sliven.NET

Заглавие: Бързата мобилна свързаност става все по-важна за успеха на бизнеса
Дата: 17.10.2024 08:25
Медия: Mediapool.bg

Заглавие: Задава се пик на изкопаемите горива, обяви МАЕ
Дата: 17.10.2024 07:18
Медия: Труд

Заглавие: Банкерите не знаят какво да правят с биоразнообразието
Дата: 17.10.2024 07:14
Медия: Телевизия Блумбърг

https://e-vesti.co.uk/naselenieto-na-balgariya-namalyava-a-administratsiyata-ne/
http://www.budnaera.com/202405f/24050352.html
https://new.sliven.net/sys/news/index.php?id=447106
https://www.mediapool.bg/barzata-mobilna-svarzanost-stava-vse-po-vazhna-za-uspeha-na-biznesa-news364095.html
https://trud.bg/%D0%B7%D0%B0%D0%B4%D0%B0%D0%B2%D0%B0-%D1%81%D0%B5-%D0%BF%D0%B8%D0%BA-%D0%BD%D0%B0-%D0%B8%D0%B7%D0%BA%D0%BE%D0%BF%D0%B0%D0%B5%D0%BC%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D0%B3%D0%BE%D1%80%D0%B8%D0%B2%D0%B0-%D0%BE%D0%B1%D1%8F%D0%B2%D0%B8-%D0%BC%D0%B0%D0%B5/
https://www.bloombergtv.bg/a/4-analizi/136178-bankerite-ne-znayat-kakvo-da-pravyat-s-bioraznoobrazieto


Финансисти от най-големите банки не знаят как да измерят влиянието на загубата на биоразнообразие върху
дейността си - нито как да печелят от товаВ момента финансовият сектор вероятно разполага с доста добри
познания за последиците от климатичните промени. Това не означава, че банките и инвеститорите се борят
активно с проблема, а само, че имат добра представа относно източниците на емисии в портф... 

Безумие е да се планира бюджет все едно инфлацията ще е 10 или 15%, въжделения за такова увеличение на
финансирането трябват да бъдат смело охладени, настояват от Института за пазарна икономика В разгара на
(поредната) предизборна кампания е време за бюджетна дискусия. Искрата подпали служебният министър на
финансите - не с представен проект за бюджет и средносрочна прогноза, а с публикувана и ком... 

България излезе от топ 50 на държавите по икономическа свобода в света, според годишното проучване на
канадския институт "Фрейзър" за 2024 г. Сред слабите показатели, отчетени за страната ни, са върховенство на
правото, ръстът на публичните разходи и на регулациите, както и високата инфлация. Данните от доклада у нас
представят от Института за пазарна икономика.Годишното изследване за икономическа... 

България изпадна от топ 50 на света в икономическа свобода Виж картата на икономическата свобода по света на
института "Фрейзър" Слабо представяне по върховенство на правото, ръст на публичните разходи и на
регулациите, както и висока инфлация тежат на резултата на страната Канадският институт "Фрейзър" публикува
новото издание на проучването "Икономическата свобода по света през 2024 г.". За поре... 

Кадър Нова тв Очевидно е, че не е заради липса на възможност да си купят различни дрехи, а заради липса на
най-ценния ресурс, който не се купува и с всички пари на света - времето. Всъщност много известни личности
избират да се придържат към еднакъв стил на обличане Носенето на еднакви дрехи е един от ключовете към
успеха. Това смятат експерти по модата. Всъщност много известни личности избират д... 

Мисията на Международния валутен фонд (МВФ) в България изрази съмнения дали страната ще постигне целевото
ниво на инфлация за приемане в еврозоната от 1 януари 2025 г., като според техните анализи, ако Бюджет 2024
бъде изпълнен във вида, в който е разписан, ще доведе до повишен инфлационен натиск. Това стана ясно от
изказването на ръководителя на мисията на МВФ у нас Жан-Франсоа Дофен пред депутат... 

Заглавие: Бюджет без инфлационен бонус: Разчетите на кабинета сочат фискален колапс
Дата: 17.10.2024 07:00
Медия: Econ

Заглавие: България излезе от топ 50 на държавите по икономическа свобода в света
Дата: 17.10.2024 00:43
Медия: Виа Понтика

Заглавие: Институт за пазарна икономика: България загуби 12 места и вече е извън топ 50 в света по
икономическа свобода
Дата: 16.10.2024 23:55
Медия: Информационен портал за неправителствените организации

Заглавие: Защо най-успелите хора в бизнеса носят еднакви дрехи
Дата: 17.10.2024 10:21
Медия: Petel.bg

Заглавие: МВФ изрази съмнения за инфлационния критерий за еврозоната и критикува Бюджет 2024
Дата: 17.10.2024 10:51
Медия: Moitepari.bg

Заглавие: Стоян Панчев: При Бюджет 2025 имаме два неприятни избора – или по-голям дефицит, или по-високи
данъци
Дата: 17.10.2024 08:41
Медия: Българско национално радио

https://econ.bg/%D0%90%D0%BD%D0%B0%D0%BB%D0%B8%D0%B7%D0%B8/%D0%91%D1%8E%D0%B4%D0%B6%D0%B5%D1%82-%D0%B1%D0%B5%D0%B7-%D0%B8%D0%BD%D1%84%D0%BB%D0%B0%D1%86%D0%B8%D0%BE%D0%BD%D0%B5%D0%BD-%D0%B1%D0%BE%D0%BD%D1%83%D1%81-%D0%A0%D0%B0%D0%B7%D1%87%D0%B5%D1%82%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D0%BD%D0%B0-%D0%BA%D0%B0%D0%B1%D0%B8%D0%BD%D0%B5%D1%82%D0%B0-%D1%81%D0%BE%D1%87%D0%B0%D1%82-%D1%84%D0%B8%D1%81%D0%BA%D0%B0%D0%BB%D0%B5%D0%BD-%D0%BA%D0%BE%D0%BB%D0%B0%D0%BF%D1%81_l.a_i.809201_at.4.html
https://www.viapontika.com/index.php?page=article&article=82530
https://www.ngobg.info/bg/news/131822-%D0%B1%D1%8A%D0%BB%D0%B3%D0%B0%D1%80%D0%B8%D1%8F-%D0%B8%D0%B7%D0%BF%D0%B0%D0%B4%D0%BD%D0%B0-%D0%BE%D1%82-%D1%82%D0%BE%D0%BF-50-%D0%BD%D0%B0-%D1%81%D0%B2%D0%B5%D1%82%D0%B0-%D0%B2-%D0%B8%D0%BA%D0%BE%D0%BD%D0%BE%D0%BC%D0%B8%D1%87%D0%B5%D1%81%D0%BA%D0%B0-%D1%81%D0%B2%D0%BE%D0%B1%D0%BE%D0%B4%D0%B0.html
https://petel.bg/Zashho-nay-uspelite-hora-v-biznesa-nosyat-ednakvi-drehi__548935
https://www.moitepari.bg/spravochnik/art/financialnews/mvf_izrazi_sumneniya%7E0e888c8e-832d-4a07-81e5-7a7bbf2a5ebf/
https://bnr.bg/post/102060695


При Бюджет 2025 имаме два неприятни избора – или по-голям дефицит, или по-високи данъци. Това заяви пред
БНР Стоян Панчев, Експертен клуб за икономика и политика. Той посочи, че би предпочел по-голям дефецит.
"Дългосрочното натрупване на структурни дефицити води до повишаване на дълговото бреме, но ако веднъж или
два пъти се случи да сме над трите процента, не е толкова страшно, особено при наличи... 

РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО
СЪТРУДНИЧЕСТВО - (БРОЙ НОВИНИ: 8)

45% от собствените приходи на общината се осигуряват от минната компания В много телевизионни предавания
сме гледали за мощни локомотиви, които теглят километрични композиции с вагони, натоварени с различна
продукция. Някои спасяват отдалечени територии от икономическа изолация, други свързват две страни или
народи, трети се борят с природата и пресичат труднодостъпни терени. В икономиката ситуаци... 

Европейските институции още веднъж потвърдиха, че България и Северна Македония трябва да изпълнят
ангажиментите по изграждането на Коридор 8, пише македонският Трибуна. Ето защо двете страни са потвърдили
ангажимента си да продължат изграждането на жп коридора съгласно Регламента за трансевропейската
транспортна мрежа. Новината стана ясна след среща на високо ниво в Брюксел между Европейската коми... 

Общо 520 студенти от българската общност в Украйна са приети като първокурсници във висши училища в
България през тази академична година. Други 34 наши сънародници от Украйна са записани да учат магистратура
в български университети, а 8 са приети за докторанти. Това стана ясно по време на среща между министъра на
образованието и науката проф. Галин Цоков и посланика на Украйна в България Н. Пр. ... 

Носенето на един и същи модел дрехи е един от ключовете към успеха. Това смятат експерти по модата. Всъщност
много известни личности избират да се придържат към еднакъв стил на обличане - сред тях са Марк Зъкърбърг,
Стив Джобс, Доналд Тръмп и други. Много от тях имат повече от една бройка от даден костюм или друг вид дреха,
информира Нова тв.Според специалисти това спестява доста време и нерви, тъ... 

Минималната брутна заплата в Румъния от 1 януари 2025 г. ще бъде 4050 леи (1591 лева), обяви румънският
премиер Марчел Чолаку след среща на Националния тристанен съвет вчера. Чолаку каза още, че ще бъде запазен
и необлагаемият праг от 300 леи от минималната работна заплата. "(…) В Националния тристранен съвет
постигнахме съгласие, че от 1 януари 2025 г. минималната работна заплата ще бъде 4050 леи... 

Заглавие: Ефектът Асарел в Панагюрище: Ниска безработица, високи заплати и икономически подем
Дата: 16.10.2024 14:29
Медия: ABCnews.bg

Заглавие: ЕС: България и Северна Македония ще строят Коридор 8
Дата: 17.10.2024 09:11
Медия: Tribune.bg

Заглавие: Над 500 първокурсници от българската общност в Украйна са приети във висши училища в България
Дата: 17.10.2024 08:38
Медия: Novinata.bg

Заглавие: Експерти: Носенето на еднакъв модел дрехи е един от ключовете към успеха
Дата: 17.10.2024 00:53
Медия: Виа Понтика

Заглавие: Минималната заплата в Румъния става 4050 леи (1591 лв.)
Дата: 17.10.2024 10:10
Медия: Новини.бг

Заглавие: Можете да използвате 14 вида годишен отпуск, ето при какви условия
Дата: 17.10.2024 09:00
Медия: Буднаера

https://www.abcnews.bg/bg/news/17290781668568/efektat-asarel-v-panagyurishte-niska-bezrabotitsa-visoki-zaplati-i-ikonomicheski-podem
https://tribune.bg/bg/svqt/es-balgariya-i-severna-makedon/
https://novinata.bg/regiona/nad-500-parvokursnici-ot-balgarskata-obsthnost-v-ukrayna-sa-prieti-vav-visshi-uchilistha-v-balgariq/
https://www.viapontika.com/index.php?page=article&article=82533
https://novini.bg/sviat/balkani/872111
http://www.budnaera.com/202405f/24050353.html


Снимка: Пиксабей, Petel.bg Какво трябва да знаем за годишния си отпуск? Какви видове отпуск ни се полагат колко
и кога - са въпроси, които всеки работещ човек си задава. Важно е да знаем, че освен платения си годишен отпуск,
ние имаме право и на други видове неработни дни при определени условия, пише Фокус.Кодексът на труда урежда
правото на работника или служителя на различни видове отпуск - осно... 

Работодателите, които не прилагат хибриден модел на работа, рискуват отлив на кадри. Докато компании, които
предлагат работа и от фирмения офис, и от дома или от място, близко до дома, постигат по-добра
производителност на труда Работодателите, които не прилагат хибриден модел на работа, рискуват отлив на
кадри. Докато компании, които предлагат работа и от фирмения офис, и от дома или от място, бл... 

От години бизнес организациите отказват да участват в преговори, както е по закон, и настояват за по-адекватни
процедури и инструменти. Така за поредна година минималните осигурителни прагове ще се повишат само с
минималната заплата И тази година няма да има истински минимални осигурителни прагове, договорени от
работодатели и синдикати. Това става ясно от писмо на Асоциацията на индустриалния кап... 

ТЕМИ В РАЗВИТИЕ - (БРОЙ НОВИНИ: 11)

Когато през 2006 г. завърших основното си образование в Исперих, бях от малкото деца в класа, чиито бащи
работеха в чужбина. Всички смятаха, че сме богати. Не бяхме. Напротив, за да отглежда две малки деца, на майка
ми ѝ се наложи да спре да работи във фризьорския си салон. Подстригваше в коридора на панелния ни
апартамент и да дойде клиент беше една от молитвите за умилостивяване на немотията. До... 

Октомври е месецът на осведоменост относно значението на киберсигурността и по този повод днес в Сараево се
проведе четвъртата конференция, озаглавена "Киберсигурността - устойчивостта като стратегическа способност",
предаде специално за БТА босненската агенция ФЕНА. Американската търговска камара в Босна и Херцеговина
организира конференцията в партньорство с посолството на САЩ в Сараево, Междуна... 

Турция от години насам е измъчвана от продължаващи проблеми с инфлацията и трусове в икономиката си, но
това не означава, че страната потъва надолу. Поне не и за най-богатата част от населението си. Оказва се, че
държавата се класира на първо място в Европа, когато става въпрос за очакван ръст на милионерите. Изследване
на Института "Адам Смит" - икономическия мозъчен тръст от Великобритания, пока... 

Заглавие: Хибридният модел на работа намалява до 35% текучеството на кадри
Дата: 17.10.2024 08:30
Медия: Econ

Заглавие: Преговорите за минималните осигуровки пак вървят към провал
Дата: 17.10.2024 06:55
Медия: Econ

Заглавие: Оставените деца в оставените региони на България
Дата: 17.10.2024 07:30
Медия: Капитал

Заглавие: ФЕНА: Киберсигурността е най-предизвикателният сегмент на цифровия свят
Дата: 16.10.2024 22:11
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: Коя страна в Европа ще привлече най-много нови милионери в следващите 4 години
Дата: 17.10.2024 09:33
Медия: Webcafe

Заглавие: Държавата отпуска 706 млн. лв.: Даваш стара печка – взимаш климатик
Дата: 17.10.2024 08:43
Медия: Novinite.bg

https://econ.bg/%D0%9D%D0%B0%D1%83%D1%87%D0%B8-%D0%B7%D0%B0/%D0%A5%D0%B8%D0%B1%D1%80%D0%B8%D0%B4%D0%BD%D0%B8%D1%8F%D1%82-%D0%BC%D0%BE%D0%B4%D0%B5%D0%BB-%D0%BD%D0%B0-%D1%80%D0%B0%D0%B1%D0%BE%D1%82%D0%B0-%D0%BD%D0%B0%D0%BC%D0%B0%D0%BB%D1%8F%D0%B2%D0%B0-%D0%B4%D0%BE-35-%D1%82%D0%B5%D0%BA%D1%83%D1%87%D0%B5%D1%81%D1%82%D0%B2%D0%BE%D1%82%D0%BE-%D0%BD%D0%B0-%D0%BA%D0%B0%D0%B4%D1%80%D0%B8_l.a_i.809210_at.10.html
https://econ.bg/%D0%9D%D0%B0%D1%83%D1%87%D0%B8-%D0%B7%D0%B0/%D0%9F%D1%80%D0%B5%D0%B3%D0%BE%D0%B2%D0%BE%D1%80%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D0%B7%D0%B0-%D0%BC%D0%B8%D0%BD%D0%B8%D0%BC%D0%B0%D0%BB%D0%BD%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D0%BE%D1%81%D0%B8%D0%B3%D1%83%D1%80%D0%BE%D0%B2%D0%BA%D0%B8-%D0%BF%D0%B0%D0%BA-%D0%B2%D1%8A%D1%80%D0%B2%D1%8F%D1%82-%D0%BA%D1%8A%D0%BC-%D0%BF%D1%80%D0%BE%D0%B2%D0%B0%D0%BB_l.a_i.809200_at.10.html
https://www.capital.bg/politika_i_ikonomika/obrazovanie/2024/10/18/4688475_ostavenite_deca_v_ostavenite_regioni_na_bulgariia/
https://www.bta.bg/bg/news/balkans/762934-fena-kibersigurnostta-e-nay-predizvikatelniyat-segment-na-tsifroviya-svyat
https://webcafe.bg/pari/koya-strana-v-evropa-shte-privleche-nay-mnogo-novi-milioneri-v-sledvashtite-4-godini.html
https://www.novinite.bg/articles/259212/Darjavata-otpuska-70-mln-lv-Davash-stara-pechka--vzimash-klimatik


Държавата дава безвъзмездно 706 милиона лева, за да купи климатици за домакинствата. Условието е да върнеш
старата си печка на дърва. Целта е да се подобри качеството на въздуха. От 2014 до 2020 година вече са дадени
104 милиона лева, с които са сменени печките на 22 000 домакинства. За останалите пари до общата сума ще
бъдат купени още поне 77 000 климатика. Очакваният ефект е да се спестят по 28... 

Държавата дава безвъзмездно 706 милиона лева, за да купи климатици за домакинствата. Условието е да върнеш
старата си печка на дърва. Целта е да се подобри качеството на въздуха. От 2014 до 2020 година вече са дадени
104 милиона лева, с които са сменени печките на 22 000 домакинства. За останалите пари до общата сума ще
бъдат купени още поне 77 000 климатика. Очакваният ефект е да се спестят по 28... 

/Поглед.инфо/ Военният експерт Кнутов: Западът пренася производството на оръжията си в УкрайнаУкрайна няма
достатъчно пари за провеждане на военни действия. За да спечели поне нещо, военно-промишленият комплекс
на киевския режим търси разрешение за износ на оръжие. Западът обаче може и да не разбере това. Русия има и
мощен контрааргумент. Оръжия за износ Украинският военно-промишлен комплекс се ок... 

С ходовете финтех компанията цели да отнеме пазарен дял от традиционните брокерски къщиRobinhood пуска в
сряда дългоочакваната си настолна платформа и добави функции за търговия с фючърси и индексни опции към
мобилното си приложение. С ходовете финтех компанията цели да отнеме пазарен дял от традиционните
брокерски къщи, съобщава Ройтерс. 11-годишното приложение за търговия без комисиона, основно ... 

Българската търговско-промишлена палата (БТПП) и посолството на Аржентина организират на 1 ноември, от
10:00 ч., в БТПП презентация на тема "Възможности за укрепване на индустриалните и търговски връзки между
Аржентина и България: ключови инструменти за максимизиране на бизнес възможностите за компаниите".
Събитието ще се проведе в хибриден формат. По информация от посолството на Аржентина, след в... 

Годишната конференция за онлайн маркетинг и търговия на България Digital4Plovdiv се завръща за поредна
година в града под тепетата с още по-богата програма и атрактивни лектори от България и чужбина. Днес и утре
Конгресният център на Международен панаир Пловдив ще събере водещи български и световно известни
представители на дигиталния бранш, успешни предприемачи, маркетолози, мениджъри и собствени... 

Атанас Пеканов е един от вариантите за равноотдалечен от партиите премиер, който се обсъжда в редиците на
"Продължаваме промяната"-"Демократична България", пише "Филтър". Бившият вицепремиер в четири служебни
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правителства на Румен Радев от последните години е най-спряганото име в неофициалните разговори на
коалиционните партньори. С Пеканов обаче не е говорено, нито с ГЕРБ-СДС, към които ПП-ДБ про... 

На 17 октомври 1994 г. Ренета Инджова става министър-председател на 84-то правителство на България. То е
първото служебно у нас и е назначено с Указ № 213 на президента на републиката Желю Желев. Служебният
кабинет, оглавен от Ренета Иджова, е съставен от граждански експерти. Сформиран е от 16 министри и министър-
председател. Заместник министър председател и министър на финансите е Христина Вучева... 
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